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Broj: BB/24
Podgorica, 02.02.2024' godine

REAGOVANJE L

na iziavu ministra pravde Andreia Milovica pred Ustavnim'odborom SkupStine

Crne Gore, od 01. februara 2024' godine

lzrai,avamo duboku zabrinutost 5to smo prinudeni da reagujemo zbog

nedolitnih, pauSalnih i proizvoljnih stavova iznijetih od strane ministra pravde'

gospodina Andreja Milovida, p..d Ustavnim odborom Skupstine Crne Gore, a koji se

odnose na advokate.

Naime, ministar pravde u vladi crne Gore, gospodin Andrej Milovi6 ie iznio niz

optuZbi i uvreda nu ,itun advokata, a koje se prvensWeno odnose na odlaganje

rodiSta, sluze6i se apsolutno neprihvatljivom retorikom' Napomenuli bismo da

Advokatsku komoru Crne Gore dini L0L5 registrovanih i radno aktivnih advokata, pa

je kontekst dovotlenja advokata u vezu sa retorikom gospodina ministra' a posebno

; dijelu navodnih zloupotreba, koje se odnose na odlaganje rodiSta, u cjelosti

neosnovano. u tom smislu; navodi ministra dh dostavljanje, otigledno po njegovom

misljenju falsifikovane medicinske dokumentacije, navodna zloupotreba dostavnih

sluzbi prilikom prijema pismena itd,, navodno imaju za clli opstrukciju procesa u

smislu odugovlaienja istog, a sve radi isteka roka od tri godine, predviilenog dl' t79

ZKP-a, nemaju utemeljenja u realnom Zivotu, niti se isti mogu dovesti u vezu sa

procesnim desavanjima u postupcima pred nadleznim sudovima, koji posjeduju sve

pro..rn. mehanizme da iankcionisu sve eventualne zloupotrebe svih uiesnika u

postupku, ukljuduju6i i advokate.

Skrenuli bismo pai,niu i na dinjenicu da je i sam ministar pravde advokat na

mirovanju, a time i dlan Advokatske komore Crne Gore, pa se postavlja pitanje da li se

insinuacije koje je iznio na radun kolega advokata odnose i na njega samog' Ono Sto

izaziva posebnu- zabrinutost je targeiiranje odredenog broja advokata, kojima je

stavljen epitet >advokati mafije<,sto;e nedopustivo i ne prilidi nosiocu tako visoke i
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odgovorne funkcije, a Posebno
krovno ministarswo u Vladi Crne

Ne ulaze6i u razloge ovakve retorike, od ministra oiekujemo odgovorno i

profesionalno pona5anje, kao i od svih drugih javnih zvanidnika, kako bi se oduvao

integritet institucija i nadamo se da 6e predmetno izlaganie nai6i na adekvatnu

reaklilu nadleZnih institucija sistema Dri.ave Crne Gore, a naravno sve u skladu sa

zakonom. Misljenja smo da ukoliko bi se nastavila ovakva retorika, isto bi se odrazilo

na pitanje integriteta najprije samog Ministarswa pravde, a onda Vlade Crne Gore'

kao i svih ostalih nadleZnih'ti;.tu, a 5to bi bacilo sjenku na njihov kredibilitet, jer

mepobitno gradani Crne Gore imaju pravo na transparentnost i po5tovanje etidkih

standarda od svojih predstavnika koje su izabrali da budu nosioci javnih funkcija, pa

u tom smislu odeiulemo reakciju, kako bi se odrZalo po renje u institucije i izbjegle

slidne incidentne situacije u bududnosti.

ne prema kolegama, kojima je Ministartsvo pravde

Gore.
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